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Č. 7 
 

Z á p i s 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 18. 12. 2019 
konaného v kulturním domě Plzeňka 

 
 
 
Přítomno:  při zahájení 18 zastupitelů města 
 

v 15.30 hod. se dostavila Mgr. Holubová 
dále přítomno 19 zastupitelů 
 
v 15.58 hod. se dostavil Ing. Martin Veselý 
dále přítomno 20 zastupitelů 
 
v 17:50 hod. zasedání ZM opustil Mgr. Šimon, MPA 
dále přítomno 19 zastupitelů 
 
v 18:00 hod. zasedání ZM opustil Mgr. Voldán 
dále přítomno 18 zastupitelů 
 

Omluven:  Jiří Míka 
 
 
1) Zahájení 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájila v 15.04 hodin a jednání poté řídila starostka 
města RNDr. Chalupová.  
 
- konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno v souladu s Jednacím řádem 

zastupitelstva města a zákonem o obcích,  
- uvedla, že dle prezenční listiny je přítomno 18 členů zastupitelstva z celkového počtu  

21 zastupitelů, zastupitelstvo je usnášeníschopné, 
- zastupitelé Mgr. Holubová a Ing. Martin Veselý avizovali, že se z pracovních důvodů dostaví 

později 
- konstatovala, že zápis z posledního zasedání zastupitelstva města byl určenými ověřovateli zápisu 

řádně ověřen a shledán bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky.  
Usnesení i zápis byly zveřejněny. 

 
Ověřovateli byli určeni:     MUDr. Kateřina Táborská  

Mgr. Ivan Kůs 
 
 
Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byli určeni:  Ing. Zdeňka Slivková 

Iva Zavadilová 
        Bc. Kamil Choc 
 
Zapisovatelkou byla určena:     Leona Pinkasová 
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Starostka města informovala, že o průběhu zasedání se pořizuje videozáznam.  
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města  
a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí. 
 
 

2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

RNDr. Chalupová upozornila na materiály, které zastupitelé dostali na své jednací stoly  
před zahájením jednání. Jedná se o Zápis č. 8/2019 ze zasedání kontrolního výboru a Zápis 
z veřejného zasedání Osadního výboru Zdejcina, které navrhla projednat v bodě Zápisy z jednání 
výborů zastupitelstva města. 
Zápis ze schůze Osadního výboru Hostim, který byl na Městský úřad Beroun zaslán v úterý  
dne 17. 12. 2019 nemůže být projednán na tomto zasedání zastupitelstva. Zápis bude nejdříve 
projednán radou města dne 15. 1. 2020.  
Dále starostka upozornila na dopis spoluobčanů z ulice Karla Čapka a Švermovy ulice, který navrhuje 
projednat v bodě 23) Dotazy, připomínky, podněty.   
 

 
Starostka RNDr. Chalupová přednesla upravený program zasedání: 
 
1) Zahájení 
2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
3) Informace o plnění usnesení ZM  
4) Návrh na změnu v zastoupení města ve společnosti Vodovody a kanalizace Beroun, a.s. 
5) Návrhy obecně závazných vyhlášek o místních poplatcích ze psů, z pobytu, za užívání veřejného 

prostranství a za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 
odstraňování komunálních odpadů 

6) Návrh na změnu obecně závazné vyhlášky č. 11/2017 k zabezpečení veřejného pořádku 
7) Návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 5 na rok 2019 
8) Návrh rozpočtu města Beroun pro rok 2020 
9) Střednědobý výhled  rozpočtu města Beroun na období let  2020 – 2024 
10) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Parkování Beroun s.r.o. 
11) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Berounská sportovní, a.s. 
12) Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu „Poskytování dotací na kulturní činnost 

ve městě Beroun v roce 2020“ 
13) Vyhodnocení žádostí o individuální dotace na aktivity v sociálně - zdravotní oblasti ve městě 

Beroun na rok 2020 
14) "Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb města Beroun a spádového území 2019-2023“ 
15) Příspěvek na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku v souvislosti se sňatečními obřady 
16) Pojmenování ulic  
17) Návrh Vnitřní směrnice pro zadávání veřejných zakázek 
18) Návrh na zrušení Pravidel pro zveřejňování dokumentů města Beroun 
19) Nakládání s majetkem města 

1. Budoucí prodej části pozemku p.č. 232/6 v k.ú. Beroun - ČEZ Distribuce a.s. 
2. Koupě pozemků od AgroZZN, a.s. 
3. Prodej pozemku p.č. 209/8 v k.ú. Hostim u Berouna   
4. Prodej pozemku p.č. 2826/19 v k.ú. Beroun (oddělen z p.č. 2826/3) 
5. Zrušení bodu 3) usnesení č. 13/2017 ze dne 13. 3. 2017  
6. Předkupní právo k pozemku p.č. 2065/108 v k.ú. Beroun 
7. Fyzická likvidace majetku města 

20) Zřízení Osadního výboru Jarov 
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21) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
22) Různé 
23) Dotazy, připomínky, podněty 
24) Závěr 

 
Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k podání připomínek k návrhu programu jednání zastupitelstva 
města. 
K navrženému programu zasedání Zastupitelstva města Beroun nebyly podány žádné připomínky  
a bylo přistoupeno k hlasování.  
 
Usnesení č. 85/2019 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program zasedání zastupitelstva města. 
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

3) Informace o plnění usnesení ZM, dopisy a informace pro zastupitele města 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že zastupitelé obdrželi materiál Informace o plnění úkolů 
vyplývajících z usnesení zastupitelstva. Vyzvala zastupitele k dotazům k předloženým informacím.  
 
Mgr. Voldán se dotázal na vyúčtování sportovní akce Bikemaraton. Vyjádřil názor, že vzhledem  
ke skutečnosti, že účastníků závodů bylo oproti očekávání více, nebyl takový nárůst na startovném. 
Mgr. Tomčo uvedl, že některé kategorie účastníků neplatily, např. děti. Zdůraznil, že se závodů 
zúčastnilo cca 200 osob z města Beroun. Konstatoval, že dotace byla řádně vyúčtována.  
Pan Machart požádal o zaslání vyúčtování všem členům zastupitelstva, což starostka přislíbila.  
 
Mgr. Voldán v souvislosti s dotazem Osadního výboru Zavadilka na informace k plánu investic  
a realizaci projektů na Zavadilce vznesl námitku, že v Programovém prohlášení rady města je 
uvedeno, že bude sestaven plán investic a podle něj bude zřejmé, jak hodlá město finance využít. 
Předpokládal, že investiční akce jsou již naplánované.  
Ing. Mišina informoval, že se zúčastnil jednání osadního výboru. Uvedl, že nejzásadnější projekt, 
který by měl být na Zavadilce proveden, je kanalizace a tu bez dotace nelze uskutečnit. S osadním 
výborem všechny projekty a investice projednal.  
 
K plnění úkolů vyplývajících z usnesení nebyly další připomínky, zastupitelstvo vzalo informace  
na vědomí.  
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0. 
 
 

4) Návrh na změnu v zastoupení města ve společnosti Vodovody a kanalizace Beroun, a.s. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Starostka RNDr. Chalupová informovala, že město Beroun má jako akcionář společnosti Vodovody  
a kanalizace Beroun nárok na členství v představenstvu společnosti. Zástupcem města Beroun je 
pan Patrik Brodan, BBA, kterému však dne 31. 1. 2020 končí funkční období.  
Z tohoto důvodu je navrženo zvolit novou členkou představenstva starostku RNDr. Chalupovou.  
 
K návrhu nebyly žádné připomínky.  
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RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování o návrhu.  
Usnesení č. 86/2019 
Zastupitelstvo města Beroun v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. g) zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, navrhuje valné hromadě společnosti 
Vodovody a kanalizace Beroun, a.s., aby po ukončení funkčního období Patrika Brodana, BBA, 
v představenstvu této společnosti zvolila novou členkou představenstva starostku města Beroun 
RNDr. Soňu Chalupovou. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0. 
 
 

5) Návrhy obecně závazných vyhlášek o místních poplatcích ze psů, z pobytu, za užívání veřejného 
prostranství a za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová konstatovala, že s účinností od 1. 1. 2020 se mění zákon o místních 
poplatcích a je potřeba dát vyhlášky města do souladu se zákonem.  
 
RNDr. Chalupová vyzvala k diskuzi.  
Přihlásil se pan Machart s dotazem na vyhlášku o poplatcích ze psů, zda je k dispozici analýza 
efektivity vybírání poplatků.  
Ing. Maršíková, vedoucí finančního odboru, konstatovala, že na poplatku ze psů město vybralo  
540 tis Kč. Sazba poplatku zůstala stejná. Změna sazby se týká pouze poplatku z pobytu a  
poplatku za užívání veřejného prostranství za umístění lunaparků.  
Pan Machart přednesl námět, že ve městě nejsou sáčky ani odpadkové koše na psí exkrementy.  
RNDr. Chalupová uvedla, že je to běžný odpad a patří do běžných odpadkových košů.  
Mgr. Zálom vyjádřil svůj názor, že veřejné služby si obyvatelé města již zaplatili ve svých daních, 
proto považuje všechny tyto poplatky za dvojí zdanění. Jediným morálním řešením by bylo tyto 
poplatky zrušit.  
RNDr. Chalupová konstatovala, že na veřejné služby město Beroun vynakládá vysoké částky, z nichž 
je od občanů vybírána jen část.  
 
 

---------------------------------- 
v 15.30 hod se do zasedání ZM dostavila Mgr. Holubová.  

Dále přítomno 19 zastupitelů. 
---------------------------------- 

 
 
RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování o návrhu.  
Usnesení č. 87/2019 
Zastupitelstvo města vydává:  
1. Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku ze psů v předloženém znění 
2. Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku z pobytu v předloženém znění 
3. Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za užívání veřejného prostranství v předloženém 
znění 
4. Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro – 16, proti – 2, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
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6) Návrh na změnu obecně závazné vyhlášky č. 11/2017 k zabezpečení veřejného pořádku 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
Úvodní slovo přednesla starostka RNDr. Chalupová.  
RNDr. Chalupová uvedla, že návrh předložil zastupitel Mgr. Zálom.  
 
Mgr. Zálom zdůvodnil podání návrhu. Uvedl, že regulace provozní doby restaurací před cca 6 lety 
byla tématem širokých diskuzí. V roce 2017 došlo k uvolnění regulace, avšak dle jeho názoru  
nedostatečnému. Uvedl, že město trestá majitele restaurací za něco, co se nestalo, ale stát by se 
mohlo. Za důležité považuje, že regulace poškozuje princip svobody podnikání. Svoboda je 
nedělitelná, je tu proto, abychom ji všichni užívali a nabízeli to nejlepší  
ze sebe lidem kolem sebe. Město je symbióza lidí včetně podnikatelů.  
RNDr. Chalupová vyjádřila souhlas, že svoboda je nedělitelná, ale svoboda podnikání nemůže 
omezovat svobodu lidí, kteří v místě žijí a chtějí tam žít klidně. Ocenila, že se Mgr. Zálom snažil 
získat pro svůj návrh zastupitele v nejširším spektru a otevřeně. Vyjádřila názor, že svoboda 
každého člověka končí tam, kde začíná svoboda souseda.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil Mgr. Voldán. Uvedl, že hledal informace a nezávislé statistiky 
ministerstva vnitra. Písemně předložil své závěry, které vypracoval za pomoci studentů 
berounského gymnázia. Ty podle něho ukazují, že v Berouně na rozdíl od srovnávaných měst  
od doby platnosti vyhlášky města trestní kriminalita roste, a to v některých parametrech výrazně. 
Dospěl k názoru, že jedním z důvodů může být i nedostatek svědků v ulicích v nočních hodinách, 
kterými by mohli být návštěvníci pohostinských provozoven, kteří by je opouštěli postupně 
v průběhu noci a ne společně k uzavírací hodině dle vyhlášky. Požádal, zda by komise pro prevenci 
kriminality ve spolupráci s Policií ČR mohla zpřesnit jím shromážděné údaje.  
 
Mgr. Voldán představil svoji obsáhlou prezentaci.  
 
 

---------------------------------- 
v 15.58 hod se do zasedání ZM dostavil Ing. Martin Veselý.  

Dále přítomno 20 zastupitelů. 
---------------------------------- 

 
 
RNDr. Chalupová vyzvala zastupitele k vyjádření.  
Ing. Mišina podotkl, že závěry statistického průzkumu musí zpracovat a vyhodnotit odborník  
na kriminalitu. 
Ing. Randa uvedl, že spojitost kriminality s otevírací dobou restaurací považuje za nízkou. Vyjádřil 
souhlas s názorem Mgr. Záloma, že regulace otevírací doby restaurací je určité omezení svobody. 
Praktický význam vyhlášky vidí jako nízký.  
 
Mgr. Kůs uvedl, že podle jeho informací žádný z podnikatelů od novely vyhlášky v roce 2017 
nevznesl žádnou námitku proti regulaci otevírací doby restaurací. Připomněl, že při výkonu funkce 
starosty města organizoval pravidelné měsíční porady k veřejnému pořádku ve městě za účasti 
zástupců Policie ČR, Městské policie Beroun, HZS, odboru dopravy, AVE a dalších. Na těchto 
poradách nikdy z úst zástupců bezpečnostních složek nezaznělo to, co tvrdí Mgr. Voldán na adresu 
kriminality ve městě. Mgr. Kůs se domnívá, že argumentace Mgr. Voldána je na hraně šíření 
poplašné zprávy.  Dále upozornil, že tzv. statistika Mgr. Voldána nezahrnuje to zásadní ve vztahu 
k veřejnému pořádku, a tím jsou přestupky. Uvedl, že má k dispozici statistiku od Městské policie 
Beroun o přestupcích, která byla k dispozici také Komisi pro prevenci kriminality. Z ní jednoznačně 
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vyplývá výrazný pokles přestupků za poslední léta. Nejmarkantněji je to právě u přestupků  
za porušování vyhlášek města.  
Mgr. Kůs pak navrhl zařadit do harmonogramu projednávání návrhů zastupitelstvem města v roce 
2020 bod Bezpečnostní situace ve městě Beroun za účasti zástupců Policie ČR, městské policie  
a ostatních složek, ke kterému by se předem vyjádřily komise (dopravy, prevence kriminality). 
Dotazy a podněty zastupitelů by tak byly kvalifikovaně zodpovězeny. 

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že z posledního společného jednání se zástupci Policie ČR, 
Hasičského záchranného sboru Beroun a Městské policie Beroun vyplynula skutečnost, že Beroun je 
bezpečné město a kriminalita zde klesá. Proto byla překvapena výsledky analýzy Mgr. Voldána.  
Do diskuze se dále přihlásila Mgr. Chocová, která se pozastavila nad tím, že analýzu zpracovával se 
studenty Gymnázia Beroun. Uvedla, že není proti zpracovávání statistky a tvorbě analýz studenty, 
ale použít je jako prostředek politické argumentace jí z hlediska pedagogické etiky vadí.  
Mgr. Zálom vyjádřil názor, že se stále mluví o lidech, kteří dělají nepořádek ve městě, a proti kterým 
město samozřejmě má používat represivní nástroje. Ale jde o to, že si město vybralo za terč svojí 
represe podnikatele.  
Mgr. Voldán k výhradě Mgr. Chocové uvedl, že v rámci výuky zpracoval se studenty veřejná data.  
Ing. Mastná uvedla, že chápe názory na svobodné podnikání. Ale vyjádřila názor, že politickou 
zodpovědnost za uvolnění vyhlášky nese vedení města.  
 
RNDr. Chalupová ukončila rozpravu a vyzvala k hlasování o návrhu na změnu vyhlášky č. 11/2017 
k zabezpečení veřejného pořádku, tak jak ji předložil Mgr. Zálom:   
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje změnu obecně závazné vyhlášky č. 11/2017 takto: 
1) V článku 4 se odstavec 3 ruší.  
2) V článku 4 se odstavec 4 a 5 označují jako 3 a 4.  
Výsledek hlasování: pro – 5, proti – 13, zdržel se – 2 
Návrh nebyl přijat.  
Usnesení nevzniklo.  
 
 
RNDr. Chalupová přislíbila, že bezpečnostní situaci města Beroun a jejímu vývoji se bude věnovat  
na některém zasedání zastupitelstva města v příštím roce.  
 
Z důvodu, že do vyhlášení přestávky zbývá 5 minut, vyzvala starostka ke hlasování, zda ji může 
vyhlásit dříve. 
Výsledek hlasování: pro – 20 
Návrh byl přijat. 

 
--------------------------------------- 

V 16.25 starostka RNDr. Chalupová vyhlásila přestávku. 
-------------------------------------- 

Starostka RNDr. Chalupová v 16.40 hod zahájila 2. část zasedání zastupitelstva. 

Bylo přítomno 20 zastupitelů.  
--------------------------------------- 

 
 

7) Návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 5 na rok 2019 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Starostka RNDr. Chalupová předložila návrh rozpočtového opatření č. 5 na rok 2019.  
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Do diskuze se přihlásil Mgr. Šimon, MPA, s dotazem na položku Běžné výdaje, str. 16, položky 22/12 
AVE, 22/20 zimní údržba a 22/21 čištění města proč došlo k navýšení položky.  
Ing. Maršíková vysvětlila změnu položky, některé činnosti bude dělat jiný dodavatel. 
RNDr. Chalupová doplnila, že AVE již vyčerpalo rozpočet stanovený smlouvou.  
 
Pan Machart požádal o bližší informace k položce 37/19 navýšení rozpočtu na provoz ekodvora  
a dotázal se na položku příjmy od občanů.  
Ing. Maršíková vysvětlila, že příjmy jsou vedeny jako položka Odměny od EKO-KOM - dle smlouvy.  
Pan Machart se dále dotázal, kdo a jakým způsobem stanovuje výši poplatků za uložení odpadů.  
Upozornil, že některé ceny jsou vysoké a demotivující. 
Ing. Mišina vysvětlil, že poplatky za některé materiály jsou opravdu vysoké, ale jedná se o materiály, 
např. stavební suť, které se nerecyklují, ale skládkují. AVE za ně musí platit skládkovné a dopravu  
na skládku jako každý jiný.  
RNDr. Chalupová uvedla, že ve třídění odpadů Beroun opět vyhrál krajské kolo soutěže v kategorií 
obcí nad 10 000 obyvatel. 
Mgr. Tomčo doplnil, že po předložení občanského průkazu s trvalým pobytem v Berouně je uložení 
většiny odpadů zdarma. 
Mgr. Šimon se dotázal, jak odměníme obyvatele za třídění odpadů. 
RNDr. Chalupová sdělila, že se připravuje zásobení rodinných domů třídícími popelnicemi. Podle 
výsledků proběhlé ankety mají majitelé rodinných domů o tyto popelnice zájem. Je podána žádost  
o dotace, aby bylo možné popelnice dodat všem obyvatelům najednou.  
Mgr. Kůs sdělil, že nabídku bezplatného uložení odpadů do sběrného dvora někteří občané 
nevyužívají a odpad uloží ke kontejnerům. Odvoz tohoto materiálu však společnost AVE městu 
fakturuje. 
 
Mgr. Šimon, MPA se dotázal na navýšení položky str. 18, položka 33/14 Sametová revoluce a 33/15 
veřejné informační služby - MK průtokové.  
Ing. Boldi sdělila, že akce k příležitosti oslav Sametové revoluce byly dvě. Na tento dotaz odpoví 
písemně. 
Ing. Maršíková vysvětlila položku 33/15 veřejné informační služby - MK průtokové. Každoročně 
z ministerstva kultury dostává město finance a předává je dál. Budou využity na zvýšení kvality 
informačního systému.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení podle jmen.  
 
Usnesení č. 88/2019 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Rozpočtové opatření města Beroun č. 5 na rok 2019 
v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 0 
Pro byli: Ing. Viktor Burkert, Ing. Vratislav Randa, Mgr. Miroslava Holubová, Ing. Irena Mastná,  

Mgr. Emil Šnaidauf, Mgr. Ondřej Šimon, MPA, Jiří Pokorný, Mgr. Ivan Kůs,  
Ing. Michal Mišina, RNDr. Soňa Chalupová, Mgr. Dušan Tomčo, Mgr. Olga Chocová,  
Mgr. Eva Chlumská, MUDR. Klára Šillerová, MUDr. Kateřina Táborská, Mgr. Luboš Zálom, 
Kamil Machart,  Ing. Martin Veselý, Ing. Petr Veselý, Mgr. Adam Voldán 

Proti byli: nikdo 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
 
Ing. Burkert doplnil, že finanční výbor na svém zasedání 21. 11. 2019 souhlasil s návrhem 
rozpočtového opatření č. 5 na rok 2019 a doporučil ho schválit 
 
 



8 
 

8) Návrh rozpočtu města Beroun na rok 2020 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že bylo rozhodnuto připravit rozpočet dle doporučení 
ministerstva financí a předložit návrh rozpočtu v nové podobě. Požádala o stanovisko finančního 
výboru jeho předsedu Ing. Burkerta.  
Ing. Burkert uvedl, že finanční výbor byl seznámen s novou filozofií a novým způsobem sestavení 
rozpočtu města. Byly vyjasněny různé změny při slučování některých kapitol rozpočtu logičtějším 
způsobem. Finanční výbor po projednání všech připomínek doporučil zastupitelstvu města schválit 
rozpočet v této podobě.  
RNDr. Chalupová doplnila, že nový způsob tvorby rozpočtu je modernější, pružnější, jednotlivé 
kapitoly mají finanční mantinely.  
 
Starostka otevřela rozpravu k rozpočtu.  
Do diskuze se přihlásil pan Machart. Uvedl, že minulé zpracování rozpočtu bylo přehlednější. 
Nedokáže zaujmout stanovisko k rozpočtu, protože informace nedokáže rozklíčovat. Vyjádřil názor, 
že trpí role zastupitelstva, které by mělo nad hospodařením města bdít.  
Mgr. Tomčo zdůraznil, že tuto úpravu rozpočtu doporučuje ministerstvo financí, je v souladu se 
zákonem 250/2000 Sb. Transparentnost je zajištěna možností „rozkliknutí“ jednotlivých položek  
na detaily.  
Ing. Petr Veselý uvedl, že se pokoušel rozklíčovat informace z rozpočtu, ale nepodařilo se mu to. 
Konstatoval, že toto nejsou pro něj dostatečné informace.  
Mgr. Voldán doplnil, že je i členem finančního výboru, ale na jednání výboru byl pozván 
s nedostatečným předstihem. Poslal svoje dotazy a poznámky písemně, ale odpovědi získal pozdě. 
Proces mu připadá netransparentní.  
RNDr. Chalupová uvedla, že jeho podněty se vedení města pečlivě zabývalo při projednávání 
rozpočtu v rozšířeném vedení.  
Ing. Burkert popsal spolupráci s vedoucí finančního odboru a zdůraznil, že finanční výbor rozpočet 
podrobně prodiskutoval. Ohradil se proti poznámce pana Macharta, že by finanční výbor rozpočet 
dostatečně neprojednal. Finanční výbor s rozpočtem pracoval a zabýval se jím delší dobu.  
Mgr. Zálom zopakoval svoji námitku z pracovní schůzky zastupitelstva, že rozpočet je v podstatě 
koncipován jako schodkový. Vysvětlení zhuštění více položek do jedné kapitoly, aby se nemusely 
dělat rozpočtová opatření v průběhu roku, považuje za omezení pravomoci zastupitelstva a 
politické rozpravy o úpravách rozpočtu.  
Mgr. Šimon, MPA, uvedl, že s touto podobou rozpočtu nemá problém a z hlediska vlastní zkušenosti 
považuje takto koncipovaný rozpočet za jednodušší a pružnější. Jde o to se s ním naučit pracovat. 
Diskutovat nad jednotlivými položkami může zastupitelstvo i tak v průběhu celého roku.  
Pan Machart vyjádřil názor, že by uvítal i porovnání s loňským rokem, pokud je to možné. Jsou to 
údaje, které by pomohly při rozhodování.  
Mgr. Tomčo připomněl, že tento způsob tvorby rozpočtu se již běžně používá i v jiných městech.  
 
Pan Machart předložil protinávrh vrátit se k osvědčené podobě rozpočtu, neuvádět sloučené 
položky a uvádět i rozpočtové položky z předchozího finančního období.  
RNDr. Chalupová shrnula protinávrh pana Macharta stáhnout projednávání rozpočtu na rok 2020  
a předložit rozpočet položkový, rozdílový na rok 2020. 
Výsledek hlasování: pro – 5, proti – 13, zdržel se - 2 
Protinávrh nebyl přijat.  
 
Do další diskuze se zapojila Ing. Mastná. Uvedla příklad stavební zakázky, kde je v rozpočtu jasně 
řečeno, kolik financí je na zakázku určeno, a soutěžící firmy cení zakázku dle této informace. Je to 
dle jejího názoru jeden z důvodů proč se soutěží zakázky města tak vysoko.  
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Pan Pokorný vyjádřil svůj názor, že položkový rozpočet byl přehlednější. Ale na jím vznesené dotazy 
mu vedení města uspokojivě odpovědělo.  
Pan Machart uvedl názor, že takto zastupitelstvo vlastně vystaví radě města bianco šek.  
Ing. Burkert doplnil, že významné stavební akce jsou v rozpočtu uvedené zvlášť.  
Ing. Mišina uvedl, že každá souhrnná položka je omezena součtem několika investičních akcí, které 
jsou tam uvedené. Není tudíž možné vyčerpat celou položku na jednu investiční akci, protože na 
ostatní by nezbylo. 
 
Mgr. Voldán se dotázal na výši plánovaných daňových příjmů.  
Tajemník městského úřadu Ing. Chalupecký odpověděl, že daňové plnění bude vyšší než 
předpokládáme v úpravě rozpočtu č. 5, protože daně zpravidla přicházejí na konci roku. Nárůst tedy 
nebude 10%, ale cca 4 – 4,5%.  
Mgr. Voldán vyžadoval odpověď od místostarosty Mgr. Tomča se zdůvodněním, že během diskuze 
údajně zaznamenal, že Mgr. Tomčo nečetl podkladové zprávy.  
Mgr. Tomčo reagoval, že byl u tvorby rozpočtu od počátku jak s odborníky z městského úřadu tak  
i s vedením města. Konstatoval, že by byl rád, aby byl Mgr. Voldán přítomen zasedání finančního 
výboru. Účast na zasedání finančního výboru plyne buď z pozvánky nebo z metodiky či směrnice.  
RNDr. Chalupová požádala o ukončení osobních invektiv.  
 
Další dotaz Mgr. Voldána se týkal Talichova Berounska. RNDr. Chalupová upřesnila, že MKC 
zajišťovalo festival Talichův Beroun technicky a z poskytnutých financí proplácelo faktury.  
Ředitel MKC pan Veselý doplnil, že nárůst nákladů na MKC souvisí s navýšením mezd 
zaměstnancům v kultuře od státu, které bude probíhat ve dvou krocích.  
Ing. Burkert shrnul, že cca 700 tis Kč ušetří MKC na tom, že nebude zajišťovat Talichův Beroun, 
nárůst mezd bude činit 1,1 mil Kč, rozpočet MKC se nenavyšuje, a proto musí 400 tis Kč vygenerovat 
samo.  
Pan Machart připomněl svůj návrh z loňského roku, aby zastupitelstvu města bylo předloženo 
hospodaření společností MKC, Berounská sportovní a Parkování Beroun. Zastupitelstvo města by 
mohlo posoudit, zda výše příspěvků těmto společnostem je relevantní.  
Ing. Chalupecký uvedl, že město Beroun vlastní stoprocentně tyto společnosti, valnou hromadou 
společností je rada města. Hospodaření společností je auditované a rada města jejich hospodaření 
každoročně projednává.  
RNDr. Chalupová dodala, že výsledky hospodaření jsou zveřejněny. Ing. Mišina doplnil, že 
zastupitelstvo města v letošním roce projednalo změnu úvěru pro Parkování Beroun na parkovací 
dům a schvalovalo ručitelský závazek.  
 
Mgr. Šimon, MPA, se dotázal, zda výše příspěvku města Beroun Hasičskému záchrannému sboru  
je dostatečná.  
RNDr. Chalupová uvedla, že se jedná o částku v souladu se smlouvou mezi HZS a městem Beroun.  
Mgr. Kůs k tomu uvedl, že dlouhodobě město poskytovalo HZS dotaci ve výši 300 tis Kč ročně.  
Od předloňského roku tato dotace činí již cca 700 tis Kč.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do další diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení podle jmen.  
 
Usnesení č. 89/2019 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje rozpočet města Beroun na rok 2020.   

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí Důvodovou zprávu pro rozpočet města Beroun  
pro rok 2020 a přílohu Rozpisu rozpočtu města Beroun na rok 2020. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 4, zdržel se - 1 
Pro byli: Ing. Viktor Burkert, Ing. Vratislav Randa, Mgr. Miroslava Holubová, Ing. Irena Mastná,  
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Mgr. Emil Šnaidauf, Mgr. Ondřej Šimon, MPA, Jiří Pokorný, Mgr. Ivan Kůs,  
Ing. Michal Mišina, RNDr. Soňa Chalupová, Mgr. Dušan Tomčo, Mgr. Olga Chocová,  
Mgr. Eva Chlumská, MUDR. Klára Šillerová, MUDr. Kateřina Táborská 

Proti byli: Kamil Machart, Ing. Martin Veselý, Ing. Petr Veselý, Mgr. Adam Voldán 
Zdrželi se:  Mgr. Luboš Zálom  
Usnesení bylo přijato. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
 
 

9) Střednědobý výhled rozpočtu města Beroun na období let  2020 – 2024  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Starostka RNDr. Chalupová konstatovala, že výhled byl zpracován dle metodiky.  
 

------------------------------------ 
V 17:50 hod. se omluvil a zasedání ZM opustil Mgr. Šimon, MPA. 

Dále přítomno 19 zastupitelů. 
---------------------------------- 

 
Do diskuze se přihlásil Mgr. Voldán. Uvedl, že podle jeho názoru je tento materiál nedostatečný, 
střednědobý výhled měl být propojen s dlouhodobými investičními cíli. Materiál v této podobě je 
plytký a nepomáhá tvorbě dalších rozpočtů, proto je zbytečný.  
 
Do diskuze se dále nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 90/2019 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu města Beroun na období let 
2020 – 2024 v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 14, proti - 4, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

10) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Parkování Beroun s.r.o. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
RNDr. Chalupová předala slovo místostarostovi Ing. Mišinovi.  
Ing. Mišina informoval, že společnost Parkování Beroun s.r.o. se od 1. 1. 2020 přejmenuje  
na Berounská provozní s.r.o. Společnost je již nyní provozní a správcovskou společností města, 
předpokládá se rozšíření předmětu podnikání. 
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 91/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí, aby byl vklad mimo základní kapitál pro Parkování Beroun 
s.r.o. na rok 2020 poskytnut formou vkladu do vlastního kapitálového fondu společnosti mimo 
základní kapitál Parkování Beroun s.r.o., ve výši odpovídající schválenému rozpočtu města Beroun. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 
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11) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Berounská sportovní, a.s. 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že Berounská sportovní a.s. je společnost ve stoprocentním 
vlastnictví města Beroun.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 92/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí, aby byl finanční příspěvek pro Berounskou sportovní, a.s.  
na rok 2020 poskytnut vkladem do vlastního kapitálového fondu společnosti mimo základní kapitál 
Berounská sportovní, a.s., ve výši odpovídající schválenému rozpočtu města Beroun. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 2 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

12) Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu "Poskytování dotací na kulturní činnost  
ve městě Beroun v roce 2020" 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že se jedná o dotace na kulturní činnost.  
 

------------------------------------ 
V 18:00 hod. zasedání ZM opustil Mgr. Voldán. 

Dále přítomno 18 zastupitelů. 
---------------------------------- 

 
 
Do diskuze se zapojil pan Machart. Dotázal se, proč je navrženo poskytnutí dotace i subjektům,  
u kterých jsou ve vyjádření komise výhrady k předloženým rozpočtům na jednotlivé kulturní akce.  
Předsedkyně Komise pro kulturu a kulturní dotace paní Kuhar Daňhelová vysvětlila metodiku 
přidělování dotací. Uvedla, že zasedání komise byla přítomna i auditorka Městského úřadu Beroun. 
Doplnila, že systém hodnocení je bodový a na slovním hodnocení se musí všichni členové shodnout. 
Za nadhodnocení rozpočtu akce mohou členové komise ponížit své bodové hodnocení.  
Mgr. Tomčo doplnil, že komentáře jsou součástí hodnocení, ale může to být komentář jen 
některého z členů komise. Je uveden pro větší transparentnost hodnocení.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 93/2019 
Zastupitelstvo města Beroun 

I. souhlasí s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na kulturní činnost v letech 2020 a 2021 
podle návrhu zpracovaného komisí pro kulturu a kulturní dotace ze dne 7. 11. 2019, včetně 
uzavření veřejnoprávních smluv na jejich poskytnutí. 

II. bere na vědomí odůvodnění rozdělení dotací na kulturní činnost, které předložila Komise pro 
kulturu a kulturní dotace. 

Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 2 
Usnesení bylo přijato. 
 
 



12 
 

--------------------------------------- 
V 18.10 starostka RNDr. Chalupová vyhlásila přestávku. 

-------------------------------------- 
Starostka RNDr. Chalupová v 18.20 hod zahájila 3. část zasedání zastupitelstva. 

Bylo přítomno 18 zastupitelů.  
--------------------------------------- 

 
 

13) Vyhodnocení žádostí o individuální dotace na aktivity v sociálně - zdravotní oblasti ve městě 
Beroun na rok 2020 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že žádosti na dotace byly projednány komisí zdravotnictví a 
sociálních věcí a zpracoval je odbor sociálních věcí a zdravotnictví.  

 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 94/2019 
1) Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotací na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti  

z rozpočtu města Beroun na rok 2020 pro žadatele o dotaci nad 50 000 Kč v jednotlivém 
případě: 

1. Camino San José, z.s.  IČ: 07809395,  se sídlem Pod Lišticí č.ev. 92, Beroun-Závodí,  
266 01 Beroun ve výši 70 000 Kč na činnost Rozvoj občansko-sociální poradny v Berouně 

2. CENTRUM NA VERANDĚ, z.ú.,  IČ: 03187276, se sídlem Wagnerovo nám. 1541,  
266 01 Beroun ve výši 30 000 Kč na projekt Zahrada pro klienty CENTRA NA VERANDĚ 
Beroun, z.ú., způsobilé výdaje Koupě parkového nábytku 

3. Dobromysl, z.ú.,  IČ: 24198412, se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun ve výši 100 000 Kč  
na činnost Denní stacionář 

4. Dobromysl, z.ú., IČ: 24198412, se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun ve výši 35 000 Kč  
na činnost Odlehčovací služby 

5. Dobromysl, z.ú., IČ: 24198412, se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun ve výši 55 000 Kč  
na činnost Osobní asistence 

6. Dobromysl, z.ú., IČ: 24198412, se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun ve výši 85 000 Kč  
na činnost Sociálně terapeutické dílny 

7. Dobromysl, z.ú., IČ: 24198412, se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun ve výši 30 000 Kč  
na činnost Svoz bezbariérovým automobilem pro osoby s handikepem 

8. Dobrovolnické centrum Kladno, z.s., IČ: 26599481, se sídlem Cyrila Boudy 1444, 27201 
Kladno ve výši 15 000 Kč na činnost Rozvoj dobrovolnictví na Berounsku 

9. Domov seniorů TGM, příspěvková organizace, IČ: 72541121, se sídlem Pod Studánkou 
1884, 266 01 Beroun ve výši 110 000 Kč na činnost Akviziční činnost DS TGM, způsobilé 
výdaje Nákup rehabilitačních  pomůcek, zajištění  hudebních  a jiných vystoupení pro 
klienty, nákup materiálu na akviziční činnost 

10. Domov V Zahradách Zdice, poskytovatel sociálních služeb, IČ: 75009897, se sídlem Čs. 
armády 969, 267 51 Zdice ve výši 25 000 Kč na projekt Zkvalitnění života seniorů v domově 
pro seniory 

11. Charita Beroun, IČ: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 200 000 
Kč na činnost Azylový dům sv. Jakuba pro muže 

12. Charita Beroun, IČ: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 50 000 Kč 
na činnost Denní centrum pro osoby bez přístřeší 
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13. Charita Beroun, IČ: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 150 000 
Kč na činnost Denní stacionář 

14. Charita Beroun, IČ: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 30 000 Kč 
na činnost Domov se zvláštním režimem 

15. Charita Beroun, IČ: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 100 000 
Kč na činnost Noclehárna sv. Jakuba 

16. Charita Beroun, IČ: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 95 000 Kč 
na činnost Pečovatelská služba 

17. Charita Beroun, IČ: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 40 000 Kč 
na činnost Sociálně akviziční služby pro rodiny s dětmi 

18. Charita Beroun, IČ: 47514329, se sídlem Cajthamlova 169, 266 01 Beroun ve výši 70 000 Kč 
na činnost Terénní program pro osoby bez přístřeší 

19. Jungmannova základní škola Beroun, IČ: 70975019, se sídlem Plzeňská 30, 266 01 Beroun 
ve výši 40 000 Kč na činnost Chceme se dohodnout 

20. Klubíčko Beroun, z.ú., IČ: 24151262, se sídlem Damilská 172, 266 01 Tetín ve výši 35 000 
Kč na činnost Poskytování registrovaných sociálních služeb občanům města Beroun a ORP 
Beroun Odlehčovací služba 

21. Klubíčko Beroun, z.ú., IČ: 24151262, se sídlem Damilská 172, 266 01 Tetín ve výši 45 000 
Kč na činnost Poskytování registrovaných sociálních služeb občanům města Beroun a ORP 
Beroun Osobní asistence 

22. Klubíčko Beroun, z.ú., IČ: 24151262, se sídlem Damilská 172, 266 01 Tetín ve výši 40 000 
Kč na činnost Poskytování registrovaných sociálních služeb občanům města Beroun a ORP 
Beroun Sociálně aktivizační služby pro seniory a osoby se zdravotním postižením 

23. Klubíčko Beroun, z.ú., IČ: 24151262, se sídlem Damilská 172, 266 01 Tetín ve výši 30 000 
Kč na činnost Poskytování registrovaných sociálních služeb občanům města Beroun a ORP 
Beroun Týdenní stacionář 

24. Lomikámen, z.ú., IČ: 26541831, se sídlem Bezručova 928, 266 01 Beroun ve výši 380 000 
Kč na činnost "Re-start" - služba "sociální rehabilitace" 

25. Magdaléna, o.p.s., IČ: 25617401, se sídlem Včelník 1070, 252 10 Mníšek pod Brdy ve výši 
80 000 Kč na činnost Terénní program Magdaléna Berounsko 

26. Magdaléna, o.p.s., IČ: 25617401, se sídlem Včelník 1070, 252 10 Mníšek pod Brdy ve výši 
60 000 Kč na činnost Adiktologická ambulance Magdaléna Beroun - s podmínkou uzavření 
smlouvy až po znovuotevření poradny 

27. Magdaléna, o.p.s., IČ: 25617401, se sídlem Včelník 1070, 252 10 Mníšek pod Brdy ve výši 
25 000 Kč na činnost Primární prevence vzniku rizikového chování dětí a žáků v regionu 
Berounsko 

28. Oblastní spolek Českého červeného kříže Beroun, IČ: 00425737, se sídlem Bezručova 928, 
266 01 Beroun ve výši 280 000 Kč na činnost Azylový dům a dům na půl cesty Berounka 

29. Poradna pro občanství/občanská a lidská práva, z.s., IČ: 70100691, se sídlem U kanálky 
1559/5, 120 00 Praha 2 ve výši 45 000 Kč na činnost Sociálně akviziční služby pro rodiny  
s dětmi 

30. Poradna pro občanství/občanská a lidská práva, z.s., IČ: 70100691, se sídlem U kanálky 
1559/5, 120 00 Praha 2 ve výši 45 000 Kč na činnost Terénní programy 

31. REMEDIUM Praha o.p.s., IČ: 68403186, se sídlem Křišťanova 15/1698, 130 00 Praha 3  
ve výši 80 000 Kč na činnost Občanská poradna REMEDIUM - Kontaktní místo Beroun 

32. Sjednocená organizace nevidomých a slabozrakých České republiky, zapsaný spolek,  
IČ: 65399447,  se sídlem Krakovská 1695/21, Nové Město (Praha 1), 110 00 Praha ve výši 
5 000 Kč na činnost Podpora provozu kontaktního místa SONS ČR, z.s. pro občany Berouna  
a přilehlých obcí s těžkým zrakovým postižením v roce 2020 

33. Sociální podnik Klubák, z.ú., IČ: 04867271, se sídlem Květnová 109, 267 11 Vráž ve výši 
100 000 Kč na činnost Poskytování návazných služeb občanům města Berouna a ORP 
Beroun, Asistovaná doprava 
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34. Tichý svět, o.p.s., IČ: 26611716, se sídlem Staňkovská 378, Praha 9, 198 00 ve výši 10 000 
Kč na činnost Sociální rehabilitace 

35. VČELKA senior care o.p.s., IČ: 24732915, se sídlem Pivovarská 170/3, 266 01 Beroun  
ve výši 20 000 Kč na činnost Sociálně akviziční služba pro seniory a osoby se zdravotním 
postižením 

36. VČELKA senior care o.p.s., IČ: 24732915, se sídlem Pivovarská 170/3, 266 01 Beroun  
ve výši 40 000 Kč na činnost Osobní asistence 

37. VČELKA senior care o.p.s., IČ: 24732915, se sídlem Pivovarská 170/3, 266 01 Beroun  
ve výši 35 000 Kč na činnost Pečovatelská služba 

2) Zastupitelstvo města souhlasí s uzavřením veřejnoprávních smluv na poskytnutí dotací  
s jednotlivými žadateli. U smluv s poskytovateli registrovaných sociálních služeb, kteří mají 
uzavřenou "Smlouvu o pověření k poskytování služby obecného hospodářského zájmu"  
se Středočeským krajem, nebo "Pověření Ministerstva práce a sociálních věcí k zajištění 
dostupnosti sociálních služeb zařazením mezi veřejně podporované sociální služby s celostátní 
a nadregionální působností", souhlasit s uzavřením veřejnoprávní smlouvy formou přistoupení 
k tomuto pověření Středočeským krajem/MPSV. 

Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

14) Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb města Beroun a spádového území 2019-2023 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová doplnila, že materiál byl zpracován ve spolupráci s Centrem  
pro komunitní práci střední Čechy, připomínkován pracovní skupinou i poskytovateli sociálních 
služeb. Plán by měl rozvoj služeb rozšířit nejen pro město Beroun, ale i okolní obce a aktivně 
zapojit obecní zastupitelstva v nich.  

 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil Ing. Petr Veselý. Dotázal se, proč jsou data zpracována  
do roku 2017.  
Na dotaz odpověděla Mgr. Macurová, zástupkyně Centra pro komunitní práci střední Čechy.  
Uvedla, že projekt se začal zpracovávat v roce 2018, a v té době byla k dispozici základní statistická 
data z roku 2017.  
Dále se přihlásil do diskuze pan Pokorný, který přiblížil počátky a průběh komunitního plánování 
ve městě. Zdůraznil, že se jedná o 15 let činnosti. Poukázal na důležitost spolupráce s občany, 
jejich podnětů a připomínek. Ocenil odvedenou práci. Považuje tento materiál za námět 
s kvalifikovaným obsahem pro uvádění do praxe.  
Ing. Martin Veselý kvitoval předložený materiál. Uvedl, že je to jeden z prvních podnětů  
pro možnou aktualizaci rozvojového programu města do roku 2030. 
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 95/2019 
Zastupitelstvo města schvaluje "Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb města Beroun  
a spádového území 2019-2023". 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
V době hlasování nebyl jeden ze zastupitelů přítomen v jednací místnosti.  
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15) Příspěvek na úhradu zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku v souvislosti se sňatečními obřady 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že příspěvek na úhradu zvýšených nákladů na úpravu 
zevnějšku v souvislosti se sňatečními obřady se neměnil od roku 2004.  
 
Po krátké diskuzi bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.  

 
Usnesení č. 96/2019 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje s účinností od 1. 1. 2020 poskytnutí příspěvku na úhradu 
zvýšených nákladů na úpravu zevnějšku starostovi, místostarostovi a členovi zastupitelstva města 
pověřenému k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství, a to peněžní 
formou ve výši 500,- Kč za den, v němž vykonají alespoň jeden sňateční obřad (dále jen "svatební 
den"). Příspěvek bude vyplácen měsíčně, a to zpětně podle počtu svatebních dnů. 
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 1, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
V době hlasování nebyl jeden ze zastupitelů přítomen v jednací místnosti.  
 
 

16) Pojmenování nových ulic 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová konstatovala, že se jedná o pojmenování ulic v lokalitě Na Máchovně 
a v obytném souboru Berounská brána v prostoru bývalých nových kasáren. Návrh vyšel z návrhů 
letopisecké komise, byly vybrány názvy, které se k lokalitám vztahují.  

 
Ze zastupitelů se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.  

 
Usnesení č. 97/2019 
Zastupitelstvo města Beroun rozhoduje podle § 84 odst. 2 písm. r) zákona č. 128/2000 Sb.,  
o obcích, ve znění pozdějších předpisů, o názvech ulic v lokalitách Na Máchovně a Obytný 
soubor Berounská brána (Nová kasárna) podle předloženého návrhu. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
V době hlasování nebyl jeden ze zastupitelů přítomen v jednací místnosti.  
 

 
17) Návrh Vnitřní směrnice pro zadávání veřejných zakázek 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Starostka RNDr. Chalupová požádala o vysvětlení právničku městského úřadu Mgr. Fraňovou.  
Mgr. Fraňová uvedla, že v roce 2016 zastupitelstvo města schválilo směrnici pro zadávání 
veřejných zakázek, která obsahuje limity rozlišování zakázek. Tyto limity jsou v současné době 
přežité. Z tohoto důvodu se navrhuje limity zvýšit.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení.  
 
Usnesení č. 98/2019 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Vnitřní směrnici pro zadávání veřejných zakázek 
v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
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Usnesení bylo přijato. 
V době hlasování nebyl jeden ze zastupitelů přítomen v jednací místnosti. 
 
 

18) Návrh na zrušení Pravidel pro zveřejňování dokumentů města Beroun 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že zveřejňování dokumentů města se v současné době řídí 
zákonem a pravidla stanovená městem jsou proto již nadbytečná.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze zapojil Ing. Petr Veselý s dotazem, kde se budou smlouvy zveřejňovat. 
Mgr. Fraňová odpověděla, že smlouvy se budou zveřejňovat ve státním registru smluv a veřejné 
zakázky budou zveřejněny i na profilu zadavatele tak, jak je tomu doposud.  

 
Bylo přistoupeno k hlasování.  
Usnesení č. 99/2019 
Zastupitelstvo města Beroun ruší Pravidla pro zveřejňování dokumentů města Beroun schválená 
zastupitelstvem města dne 24. 6. 2015 usnesením č. 61/2015. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
V době hlasování nebyl jeden ze zastupitelů přítomen v jednací místnosti. 
 
 

19) Nakládání s majetkem města 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
K projednání majetkových volných návrhů předala starostka RNDr. Chalupová slovo místostarostovi 
Ing. Mišinovi.  

 
1. Budoucí prodej části pozemku p.č. 232/6 v k.ú. Beroun – ČEZ Distribuce a.s. 

 
Ing. Mišina uvedl, že se jedná o schválení budoucího prodeje části pozemku pod novou 
trafostanicí u Základní školy Beroun-Závodí. Prodej se uskuteční až po skutečném zaměření 
pozemku. Bez této trafostanice není možné přístavbu školy zprovoznit.  

Ing Mišina otevřel rozpravu.  
Ze zastupitelů se dotázal Ing. Petr Veselý na to, zda není možné umístit trafostanici na jiné místo. 
Ing. Mišina konstatoval, že jiné vhodné místo nebylo nalezeno.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 100/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s budoucím prodejem části pozemku p.č. 232/6  
v k.ú. Beroun za účelem umístění nové transformační stanice a s uzavřením smlouvy o budoucí 
kupní smlouvě mezi městem Beroun jakou budoucím prodávajícím a společnosti ČEZ Distribuce 
a.s., IČ: 24729035, se sídlem Děčín – Děčín IV-Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 405 02 jako 
budoucím kupujícím, v předloženém znění.  
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně.  
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2. Koupě pozemků v k.ú. Beroun – AgroZZN, a.s.  
 

Ing. Mišina připomněl, že na základě zmocnění zastupitelstvem města jednal se společností 
AgroZZN a.s. o koupi všech jejích pozemků v lokalitě U Ovčína na Závodí. Bylo dohodnuto, že část 
pozemků (viz. Návrh) odkoupí město Beroun a zbylou část jiný zájemce. Město na pozemcích 
plánuje vybudovat např. zázemí k cyklostezce.  
 
Na dotaz Ing. Martina Veselého odpověděl Ing. Mišina, že pozemky jsou územním plánem určeny 
jako stavební.  
Ing. Mastná uvedla, že jsou to pozemky podle územního plánu určeny pro výstavbu, inženýrské 
sítě jsou vedeny jen u kraje pozemku.  
 
Z veřejnosti se do diskuze přihlásil pan Radek Spilka. Uvedl, že zastupuje svoji manželku Dorotheu 
Spilkovou, která v Berouně vlastní nemovitost, a to sousedící s pozemkem, o který má město 
zájem. Dotázal se na účel, za jakým město chce pozemky koupit. Uvedl, že se písemně dotazoval 
paní starostky na účel koupě pozemku a na cenu.  
RNDr. Chalupová uvedla, že cenu nemohla sdělit, protože o ní bude rozhodovat zastupitelstvo 
města. Zda budou pozemky zatíženy břemenem příjezdu nebo přístupu k sousedním pozemkům je 
otázkou dalšího jednání. Dále uvedla cenu dle předloženého návrhu, a to 4,245 mil Kč.  
Pan Radek Spilka upozornil zastupitele, že pozemky jsou dle jeho informací ohodnoceny  
na 3,3 mil Kč.  
RNDr. Chalupová konstatovala, že cena byla stanovena na základě znaleckého posudku a činí  
1 433,- Kč/m2. Další postup je na rozhodnutí zastupitelstva.  
 
Ing. Mišina vyzval k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 101/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s koupí pozemků p.č. 614/1, p.č. 614/4, p.č. 614/6 vše  
v k.ú. Beroun od společnosti AgroZZN, a.s., IČ: 45148082, se sídlem V Lubnici 2333, Rakovník II, 
269 01 Rakovník, za celkovou kupní cenu 4.245.000,- Kč. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 1, zdržel se - 2 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

3. Prodej pozemku p.č. 209/8 v k.ú. Hostim u Berouna 

Ing. Mišina konstatoval, že se jedná o úzký pozemek pod příjezdovou komunikací v Hostimi. 
Porada k majetku a rada města nedoporučila pozemek prodávat vzhledem k tomu, že se uvažuje  
o vybudování vodovodu v obci.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 102/2019 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s prodejem pozemku p.č. 209/8 v k.ú. Hostim u Berouna. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

4. Prodej pozemku p.č. 2826/19 v k.ú. Beroun (oddělen z p.č. 2826/3) 

Ing. Mišina uvedl, že společnost JESSENIA požádala o prodej pozemku v blízkosti areálu 
nemocnice. Pozemek chtějí využít pro stavbu mateřské školy pro děti svých zaměstnanců. Tento 
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pozemek se nachází mezi dvěma pozemky ve vlastnictví společnosti a město Beroun k němu 
nebude mít přístup. Porada k majetku doporučila pozemek prodat za cenu určenou znaleckým 
posudkem, a to 1 600,- Kč/m2.  
 
Ze zastupitelů se do diskuze zapojil Ing. Martin Veselý, který se upozornil, že pozemek sousedí 
s pozemky, na nichž se plánuje obchvat města Beroun.  
Ing. Mišina konstatoval, že stavby nejsou v kolizi. Hluk z budoucí komunikace se bude muset řešit 
protihlukovými opatřeními. RNDr. Chalupová doplnila, že investor si je toho vědom.  
Zároveň starostka upozornila, že pozemek je prodáván za cenu 1600,-Kč/m2 , tedy dráž než byl  
v jednom z předchozích bodů jednání schválen nákup pozemku v téže lokalitě městem  
od společnosti AgroZZN. 
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 103/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemku p.č. 2826/19 v k. ú. Beroun 
(odděleného geometrickým plánem č. 6478-139/2019 z p.č. 2826/3) a s uzavřením kupní  
smlouvy mezi městem Beroun jako prodávajícím a společností JESSENIA a.s., IČ: 26752051,  
se sídlem Praha - Stodůlky, Okruhová 1135/44, PSČ 155 00 jako kupujícím, za celkovou kupní cenu 
326.400,- Kč. Kupující hradí veškeré náklady spojené s prodejem. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato.  
 
 

5. Zrušení bodu 3) usnesení č. 13/2017 ze dne 13. 3. 2017 
 
Ing. Mišina předložil návrh na zrušení bodu 3) usnesení 13/2017. Připomněl, že se jednalo  
o prodej vnitrobloku v lokalitě na Závodí. Jedna z kupujících si kladla podmínky, které město 
Beroun není oprávněno po ostatních kupujících požadovat. Vyjádření kupující do dnešního dne 
nebylo doručeno, proto se navrhuje bod 3) výše uvedeného usnesení zrušit. Kupní smlouva tedy 
nemůže být uzavřena ani se zbylými kupujícími.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 104/2019 
Zastupitelstvo města Beroun ruší bod 3) svého usnesení č. 13/2017 ze dne 13. 3. 2017. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato.  
 
 

6. Předkupní právo k pozemku p.č. 2065/108 v k.ú. Beroun 

Ing. Mišina uvedl, že společnost TIFANNYS (nyní KOS WIRE EUROPE) koupila v roce 2016 od města 
Beroun pozemky v lokalitě Golf. V rámci kupní smlouvy bylo městu Beroun zřízeno předkupní 
právo na pozemky. V současné době bylo zjištěno, že část pozemku byla prodána, aniž by byl 
městu Beroun nabídnut na základě předkupního práva. Vzhledem k tomu, že k předmětnému 
pozemku nemá město Beroun možnost přístupu, navrhuje se předkupní právo k pozemku 
nevyužít.  
Mgr. Fraňová, právnička městského úřadu, upřesnila, že na všech pozemcích vázlo zástavní právo 
k zajištění úhrady kupní ceny, která byla splácena v několika splátkách. Po zaplacení celé kupní 
ceny se zástavní právo vymazalo. V mezidobí došlo k oddělení výše uvedené části pozemku,  
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u něhož nebylo zástavní právo vymazáno. Při řešení žádosti o vymazání zástavního práva bylo 
zjištěno, že tento pozemek byl prodán bez souhlasu města Beroun.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 105/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s nevyužitím  práva  města Beroun, jako předkupníka, 
z předkupního práva k pozemku p.č. 2065/108 o výměře 332 m2 v k.ú. Beroun, na jeho novém 
nabyvateli panu P. Š., bytem Praha 1 - Nové Město a nedomáhat se koupě tohoto pozemku za 
cenu sjednanou v kupní smlouvě uzavřené dne 18. 01. 2018 mezi KOS WIRE EUROPE s.r.o., IČ: 
27311562, se sídlem Lovosice, Siřejovická 1212, PSČ 410 02, jako prodávajícím a panem P. Š. 
 jako kupujícím. 
Výsledek hlasování: pro - 15, proti - 0, zdržel se - 3 
Usnesení bylo přijato.  
 
 

7. Fyzická likvidace majetku města  

Ing. Mišina předložil návrh na fyzickou likvidaci majetku města.  
Pan Pokorný, předseda komise pro likvidaci k majetku, neměl žádné doplňující informace.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 106/2019 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s fyzickou likvidací majetku a následným odepsáním 
z účetnictví dle návrhu Komise pro likvidaci majetku ze dne 20. 11. 2019 v pořizovací ceně  
nad 20 tisíc Kč. Celková pořizovací hodnota likvidovaného majetku činí 264.433,- Kč, zůstatková 
účetní hodnota je 0,- Kč. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně.  
 

 
20) Zřízení Osadního výboru Jarov 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová předložila návrh na zřízení Osadního výboru Jarov. Konstatovala, že požádala 
obyvatele Jarova o založení osadního výboru, který by byl partnerem pro jednání. Následně byl 
doručen návrh na zřízení Osadního výboru Jarov v počtu pěti členů, návrh členů a jejich souhlas 
s členstvím v osadním výboru.  
RNDr. Chalupová vyjádřila názor, že založení osadního výboru přispěje k lepší spolupráci.  
 
Na výzvu starostky města se do diskuze se zapojil Daniel Průša, bytem Jarov. Uvedl, že je navržen 
jako předseda Osadního výboru Jarov. Vyjádřil názor, že spolupráce s městem bude přínosná. 
Osadní výbor na Jarově podle něho již existoval, ale za starosty MUDr. Bessera byl zrušen.  

 
Usnesení č. 107/2019 
Zastupitelstvo města Beroun zřizuje Osadní výbor Jarov pro část města Beroun-Jarov, s účinností 
od 18. 12. 2019 a určuje počet jeho členů na 5. 

Zastupitelstvo města Beroun volí za členy Osadního výboru Jarov: 
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předsedou osadního výboru Daniela Průšu, bytem Beroun-Jarov, 
místopředsedou osadního výboru Davida Fáberu, bytem Beroun-Jarov, 
členem osadního výboru Petra Smetanu, bytem Beroun-Jarov, 
členkou osadního výboru  Václavu Svobodovou, bytem Beroun-Jarov, 
členem osadního výboru  Jakuba Milera, bytem Beroun-Jarov. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

21) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

RNDr. Chalupová upozornila na Zápis č. 8/2019 ze zasedání kontrolního výboru a Zápis  
č. 3 z veřejného zasedání Osadního výboru Zdejcina, které zastupitelé obdrželi na své jednací stoly 
před zahájením zasedání zastupitelstva města.  
 
Zápis č. 7/2019 ze zasedání finančního výboru konaného dne 21. listopadu 2019 
 
K zápisu finančního výboru RNDr. Chalupová uvedla, že byl součástí již projednaných bodů 
programu. Předseda finančního výboru se již k zápisu neměl žádné doplňující informace.  
 
Usnesení č. 108/2019 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 7/2019 ze zasedání finančního výboru 
konaného dne 21. listopadu 2019. 
Výsledek hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
Jeden ze zastupitelů nebyl při hlasování přítomen v jednací místnosti.  

 
Usnesení č. 109/2019 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Plán činnosti finančního výboru na rok 2020.  
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
Zápis č. 7/2019 ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 21. 10. 2019 
 
RNDr. Chalupová předala slovo předsedovi kontrolního výboru Ing. Petru Veselému, který upozornil 
zastupitele na ukončené kontroly společností ARRIVA a AVE CZ. Kontrola společnosti ARRIVA byla 
mířena na zvýšení mezd řidičů. Z kontroly vyplynulo doporučení zajistit smluvně přístup 
k vyúčtování výdajů a údajům o celkové výši mezd řidičů MHD. Kontrolní výbor neměl přístup  
ke všem potřebným datům, proto doporučil vedení města vznést požadavek na kontrolní orgány 
s větší pravomocí na provedení kontroly. Dále doporučil využít vzorové smlouvy nabízené asociací 
krajů a ministerstva pro místní rozvoj. Ing. Petr Veselý kvitoval spolupráci zástupců společnosti 
ARRIVA a jejich pomoc. 
 
Dále Ing. Petr Veselý popsal kontrolu společnosti AVE CZ. Uvedl, že smlouva s touto společností je 
zatížena množstvím dodatků, ve kterých je složité se orientovat. Faktury jsou vystavovány formou 
měsíčního paušálu, který odpovídá jedné dvanáctině roční smluvní částky. Doporučením 
kontrolního výboru je zadání podrobného detailního právnického rozboru smlouvy včetně všech 
dodatků a detailního zpětného auditu fakturovaných prací.  
RNDr. Chalupová vyjádřila názor vedení města, že spolupráce se společností AVE se musí řešit 
radikálněji a popsala možnosti řešení.  
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Ing. Petr Veselý vyjádřil názor, že za smlouvu je někdo zodpovědný. Podle jeho názoru je to bývalý 
starosta Mgr. Kůs. Chápe, že provoz města musí fungovat a na případné změny musí být město 
připraveno.  
Mgr. Kůs uvedl, že o problémech s AVE se diskutovalo v radě města již za jeho starostování, včetně 
možnosti změny fungování. K výběrovému řízení a následné tvorbě smlouvy uvedl, že proces byl dle 
zákona. Problémem byl způsob ověřování faktur příslušnými odbory, což je již v současné době 
vyřešené. Dále Mgr. Kůs upozornil, že zápis o kontrole by měl podle Zásad kontrolní činnosti 
kontrolního výboru obsahovat věcné závěry, včetně vyjádření kontrolovaných subjektů. Současně 
kvitoval snahu kontrolního výboru.  
Pan Pokorný vyjádřil názor, že kontrolní výbor odvedl vysoce kvalitní a kvalifikovanou práci.  
S doporučenými závěry je nutno začít rychle pracovat. Vyjádřil i souhlas s názorem Mgr. Kůse, že je 
potřeba znát názory obou stran na kontrolní činnost.  
Pan Machart uvedl, že vítá prohlášení paní starostky, že situaci je nutno řešit radikálně a  
do budoucna nastavit jiné podmínky. Ze zápisu o provedené kontrole dle jeho názoru vyplývá,  
že město podcenilo stanovení smluvních podmínek a kontrolních procesů a je možné, že došlo 
k poškození města.  
Ing. Mišina vyjádřil nesouhlas se zjištěním kontrolního výboru, že by všechny faktury byly 
vystavovány paušálně. Důrazně upozornil, že všechny faktury vystavené společností AVE byly 
vystaveny na základě odvedené práce, kromě čtvrtletních plateb energií apod. Faktury byly 
důsledně kontrolovány. Nejasnosti vyplývající ze složitosti smlouvy se vedení města snaží 
narovnávat, a to jak v současné době, tak i v minulém období pod vedením Mgr. Kůse.  
MUDr. Táborská upozornila, že kontrolou cen a způsobem kalkulace ze strany Technických služeb  
se zabýval tehdejší předseda finančního výboru Ing. Zdeněk Trejbal a bylo to téměř nemožné.  
RNDr. Chalupová doplnila, že již od začátku tohoto volebního období se vedení města snaží  
o důslednou kontrolu faktur. Vyjádřila názor, že pokud se podaří smlouvu rozumně ukončit a dobře 
vytendrovat jiné služby, bude to pro město výhodné.  
 
Mgr. Kůs připomněl, že způsob fakturování alikvóty jedné dvanáctiny roční částky dle smlouvy 
měsíčně platilo za Technických služeb, nikoliv za AVE CZ. To se radikálně změnilo. Dále připomněl 
další podrobnosti tvorby smlouvy, řešení převodu společnosti Technické služby na společnost AVE  
a dlouhodobou kontrolní činnost.  
RNDr. Chalupová vyjádřila naději, že zastupitelstvo souhlasí s názorem vedení města během příštího 
roku ukončit smlouvu s AVE.  
Pan Machart připomněl, že předmětem jednání jsou závěry kontrolního výboru a postoj 
zastupitelstva k nim.  
 
Starostka RNDr. Chalupová ukončila diskuzi a vyzvala k hlasování.  
 
Usnesení č. 110/2019 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 7/2019 ze zasedání kontrolního výboru 
konaného dne 21. 10. 2019 včetně zpráv o kontrole ARRIVA a AVE jako příloh zápisu. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 
Zápis č. 8/2019 ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 9. 12. 2019 
 
Ing. Petr Veselý uvedl, že součástí zápisu č. 8/2019 je i návrh Plánu kontrol na rok 2020. Jako 
zastupitel doplnil do tohoto plánu bod Kontrola dotace Bikemaratonu.  
RNDr. Chalupová doplnila tento bod jako bod 5 Plánu kontrol.  
Ing. Mastná navrhla doplnit Plán kontrol na rok 2020 o kontrolu dotace Grandprix Beroun, kterou již 
několikrát kritizoval Mgr. Zálom.  
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RNDr. Chalupová upozornila, že kontrolní výbor v předchozím volebním období provedl kontrolu 
MKC a to ve stejném rozsahu, jaký je navržen v Plánu kontrol na rok 2020 v bodě 2.  
Mgr. Kůs připomněl, že ze zákona o obcích přísluší kontrolnímu výboru, aby kontroloval plnění 
usnesení zastupitelstva města a rady města a dále dodržování právních předpisů ostatními výbory  
a městským úřadem na úseku samostatné působnosti, a dále aby plnil další úkoly, kterými jej 
pověřilo zastupitelstvo. Upozornil však, že musí být dodržovány zásady kontrolní činnosti.  
Mgr. Kůs dále navrhl, aby místo bodu 2 a) Plánu kontrol Kontrola MKC – „plnění záměru, které bylo 
uvedeno jako základ zdůvodnění jeho zřízení v únoru 2013 zastupitelům v písemné i verbální formě 
na jednání ZM“ bylo „plnění kontroly statutu MKC včetně zřizovací listiny“.  
RNDr. Chalupová vyslovila protinávrh, aby celý bod 2 plánu kontrol byl zaměněn za bod 5 Kontrola 
dotace na Bikemaraton a Grandprix Beroun.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o protinávrhu RNDr. Chalupové.  
Výsledek hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se -2 
Protinávrh byl přijat.  
 
Usnesení č. 111/2019 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 8/2019 ze zasedání kontrolního výboru 
konaného dne 9. 12. 2019. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato.  
 
Usnesení č. 112/2019 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje zastupitelstvem města upravený Plán kontrol kontrolního 
výboru na rok 2020.  
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato.  
 
Starostka RNDr. Chalupová poděkovala předsedům finančního a kontrolního výboru za odvedenou 
práci během celého roku.  
 
 
Zápis ze schůze OV Zavadilka ze dne 9. 10. 2019 
 
RNDr. Chalupová předala slovo místostarostovi Ing. Mišinovi, který se schůze osadního výboru 
osobně zúčastnil.  
Ing. Mišina uvedl, že zodpověděl všechny dotazy, které mu byly osadním výborem položeny.  
 
Usnesení č. 113/2019 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Zavadilka konané 
dne 9. 10. 2019. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 
RNDr. Chalupová upozornila, že Zápis ze schůze Osadního výboru Hostim není možné na dnešním 
zasedání zastupitelstva projednat. Obsahuje natolik závažné argumenty a požadavky, že to bez 
přípravy nelze. Požádala zastupitele Ing. Petra Veselého, zda by mohl dále kolportovat informaci,  
že kterýkoliv obyvatel Hostima může požádat o změnu územního plánu. Zdůraznila termín  
do 31. 12. 2019.  
Ing. Petr Veselý uvedl, že tuto informaci již předal, ale znovu připomene termín.  
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Zápis z 3. veřejné schůze OV Zdejcina ze dne 27. 11. 2019 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že OV Zdejcina zasílá množství podnětů a množství požadavků bylo již 
splněno.  
Ing. Martin Veselý se dotázal na důvod proč rušit požární nádrž na Zdejcině.  
Ing. Mišina upřesnil, že nádrž by se rušit neměla, bude se spíše čistit, protože na Zdejcině není jiný 
zdroj požární vody.  
 
Usnesení č. 114/2019 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis z 3. veřejného zasedání Osadního výboru 
Zdejcina konaného dne 27. 11. 2019. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
RNDr. Chalupová předložila zastupitelům města dopis, ve kterém se tazatelka dotazuje, proč byla 
zvolena RNDr. Chalupová starostkou města. Vyzvala zastupitele, kterým byl dopis adresován, aby 
odpověděli.  
 
 
Dále RNDr. Chalupová předložila stížnost občanů z ulic Karla Čapka a části Švermovy ulice. Jedná se  
o to, že jsou obtěžováni problematickým shlukováním mládeže v tomto prostoru. Od obdržení této 
stížnosti se v prostoru pohybuje městská policie, ale nepodařilo se žádnou problematickou mládež 
najít.  
Ing. Martin Veselý upozornil na to, že v této lokalitě je nevyhovující veřejné osvětlení.  
RNDr. Chalupová na poznámku Mgr. Záloma doplnila informaci velitele městské policie, že poslední 
telefonické oznámení na rušení nočního klidu přijali v srpnu 2019 v pozdních nočních hodinách. 
Hluk ale vycházel z areálu venkovního koupaliště. Toto je jediné oznámení obyvatel ve 2. pololetí 
roku 2019.   
 
Usnesení č. 115/2019 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí dopis č.j. MBE/83777/2019/KSTAR o Obtěžování 
spoluobčanů v domech v ulici Karla Čapka a části Švermovy ulice, Beroun-Město.  
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

22) Různé  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Diskuze zastupitelů 
 
RNDr. Chalupová informovala o návrhu pana Čermáka ze společnosti RINT na smírné řešení prodeje 
bytů v domě Na Klášteře 10. Nabídl, že odkoupí předmětných 12 bytů za částku 6 mil Kč a převede 
prostory knihovny v domě na Třídě Míru 1280 do vlastnictví města. Návrh byl předán k právnímu 
posouzení, z něhož vyplynula potřeba tržního nacenění uvedených prostor. Mezitím bylo zjištěno, že 
společnost RINT prodala dům čp. 1280 společnosti, ve které pan Čermák nefiguruje. Z tohoto důvodu 
je návrh na smírné vyřešení prodeje nejasný.  
RNDr. Chalupová uvedla, že odeslala panu Čermákovi dopis, v němž ho informuje, že jeho návrh je 
neprojednatelný.  
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Ing. Petr Veselý se dotázal na průběžné informace ohledně vrtu v Hostimi.  
RNDr. Chalupová informovala, že veškerá povolení jsou vyřízena, dohoda s JZD o povolení průjezdu je 
uzavřena, je připraven průjezd a čeká se na zamrznutí půdy, aby se vozidlo s vrtnou soupravou 
dostalo přes pole k místě vrtu.  
Ing. Petr Veselý se dále dotázal na studii proveditelnosti zásobování pitnou vodou.  
RNDr. Chalupová konstatovala, že na studii jsou připraveny finance v rozpočtu.  
 
 
Mgr. Kůs doplnil ke zprávě kontrolního výboru k plnění smlouvy s firmou AVE CZ, že smlouva byla 
schválena radou města dne 8. 10. 2014. Každý si tedy může porovnat jak šla volební období.   
 
 
Mgr. Zálom připomněl, že občané dostali informaci ke kauze skládka Lištice, že kauza se vrací zpět 
k nižší soudní instanci. Uvedl svůj názor, že město má na území Lištice na svých pozemcích černou 
skládku. Ze zákona má město, na jehož pozemcích se nachází černá skládka, povinnost tuto skládku 
neprodleně odstranit. Vyjádřil obavy, že kdokoliv může podat na město či osobu žalobu  
pro nečinnost. Město by bylo nuceno skládku vyklidit a na odklizení následků trestného činu není 
možné použít jakoukoliv dotaci. Dotázal se, zda je město připraveno na tuto eventualitu.  
Mgr. Kůs reagoval poznámkou, že kdyby to bylo tak, jak Mgr. Zálom tvrdí, proč by soudy věc řešily 
tolik let, když by tedy stačilo rovnou nařídit celou skládku odstranit.  
RNDr. Chalupová reagovala, že se o černou skládku nejedná a přislíbila informace na příští zasedání 
zastupitelstva města.  
 
 
Diskuze veřejnosti 
RNDr. Chalupová vyzvala k diskuzi přítomnou veřejnost.  
 
Vystoupil pan Černík, bytem Beroun, který k dopisu o obtěžování spoluobčanů v ulicích Karla Čapka  
a části Švermovy ulice upřesnil, že problémy trvaly cca do září.  
Dále se dotázal na instalování displejů u autobusových zastávek. RNDr. Chalupová přislíbila zjistit 
informace.  
 
Pan Černík se pozastavil nad tím, že Mgr. Šimon, MPA, je při zasedání zastupitelstva města stále 
veden jako člen ČSSD, kterým již nějakou dobu není, a byl i vyzván ke složení mandátu.  
RNDr. Chalupová odpověděla, že Mgr. Šimon byl zvolen za politickou stranu ČSSD a nezávislí 
kandidáti a za tuto volební stranu je členem zastupitelstva města.  
 
Dále pan Černík vyjádřil názor, že při oslavách 30 let od Sametové revoluce se nepoukázalo i na 
problémy, které tu byly.  
RNDr. Chalupová upozornila, že mohl se svým příspěvkem na kterékoliv oslavě vystoupit. Doplnila, že 
ve svých projevech uváděla, že cesta nebyla jednoduchá a stále není u konce.  
 
 
Dále vystoupil pan Šebela, Beroun, který vyjádřil názor, že ohledně kauzy Lištice byly v Radničním 
listě uvedeny nepřesnosti, možná i lži.  
 
 
23) Dotazy, připomínky a podněty  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Dotazy, připomínky a podněty byly projednány v předcházející diskuzi.  
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24) Závěr 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Starostka RNDr. Chalupová  
- Popřála všem krásné a požehnané Vánoce a popřála hodně zdraví a spokojenosti v roce 2020. 
- Avizovala konání dalšího zastupitelstva 19. února 2020. 
- Zasedání zastupitelstva ukončila v 20.45 hodin. 

 
 
 
RNDr. Soňa Chalupová 
starostka města Beroun 
 
 
 
 
 
 
Zapsala : Leona Pinkasová      V Berouně dne 7. 1. 2020 
 
 
 
Diskuze byla zaznamenána stručnou formou.  
S plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu videopřenosů na webových stránkách města. 
 
 
 
Ověřili : MUDr. Kateřina Táborská    ….…………………………………. 
 
 
 

Mgr. Ivan Kůs      ……….……………………………. 


